
 

 

CULTUURRAAD SINT-NIKLAAS 

 

VERSLAG cultuurraad 14 FEBRUARI 2023 

 

 

 

Aanwezig:  Filip Smet, Marcella Piessens, Dirk Verlaeckt, Dirk Vergult, Chris De Beer, Johan De Vos, Erik 
De Lathouwer, Kris Boel, Karin Tavernier, Vinciane Meert 

Sloten later aan: Wendy Bryssinck en schepen Filip Baeyens, 
 

 

Verontschuldigd:  Cris Bruelemans, Jack van Peer, Laureline Soubry, Dirk Van den Broeck, Ronny De Mulder, Jo 
De Cuyper, 

 
 

 

 

1. Goedkeuring verslag dd. 10-01-2023 

 
Er worden geen opmerkingen geformuleerd en dus kan dit verslag gepubliceerd worden.  

 
 

2. Beslissing erkenning Guinese vrouwen Oost-Vlaanderen 

 
Er heerst nog steeds onduidelijkheid over de werking. Vinciane zal Wendy hierover contacteren om dan 

met hen hun werking te bespreken. Er bestaat NB al een door de CR erkende vereniging “Association 
Guinée” in Sint-Niklaas. Blijkbaar hoofdzakelijk een ‘mannenvereniging’ en die hebben andere doelstelling 

dan de vrouwen. Dus nog steeds geen definitieve beslissing. 

 

 

3. STAVAZA werkgroepen 
 

a) Subsidies: Nu de vergadering waarop dit nieuw reglement aan de verenigingen zal worden 
voorgesteld vastligt op 2 maart en de verenigingen tot 31 maart de tijd hebben om de oude 

formulieren over  werking 2022 in te vullen, zal er gewacht worden tot na 31 maart om, met deze 

nieuwe gegevens, een voorstel tot verdeling uit te werken. 
 

b) CR 2.0: er kunnen nog steeds op- en/of aanmerkingen op de voorlopige tekst worden doorgestuurd. 
In maart zal de werkgroep dan samenkomen om de definitieve tekst op te stellen die dan ter 

goedkeuring aan de CR kan voorgelegd worden. 

 
c) Zalen voor verenigingen: is 2 keer samengekomen. Er werden 2 soorten aanbevelingen opgesteld. 

De eerste soort is meer voer voor het memorandum en die ideeën zullen dan naar die werkgroep 
worden doorgeschoven.  

 

Wat de beschikbaarheid betreft is de werkgroep tot de vaststelling gekomen dat niet zozeer het 
gebrek aan zalen is dat de verenigingen mogelijk problemen oplevert, maar wel dat de beschikbare 

info naar de verenigingen toe ondermaats is. De beschikbare lijst is onvolledig, de retributies zijn 
gedateerd, te weinig nuttige info, (bv mogelijkheid eigen catering), en het is onduidelijk waar men 

moet zijn om een lokaal te huren (hetzij dienst OCV, Bib, Accsi enz). Eens deze zaken op punt staan 
zal het voor de verenigingen veel gemakkelijker zijn een (vergader)zaal te vinden.  

 

 
 



 

 
d) Memorandum: De werkgroep is volop aan het brainstormen. Dus dit is “work in progress”. 

 
e) Opstart werkgroep “evaluatie lijst erkende verenigingen. De consensus is dat dit eerder samenvalt 

met werkgroep (a). Dus wanneer de formulieren voor 2022 binnen zijn, kan aan de hand van wie wel 

of niet nog actief is, opgemaakt worden wie op een lijst komt om eventueel geschrapt te worden. 
Deze verenigingen kunnen dan nader bekeken worden vooraleer een definitieve schrapping voor te 

stellen. Het is uiteraard wenselijk dat er vanuit de, nu nog, 3 deelraden een vertegenwoordiger in de 
werkgroep zit, die de groepen uit de deelraad beter kent. Samenstelling werkgroep: Marcella, Karin, 

Erik, Dirk Verlaeckt, Kris Boel.   

 

 

4. Organogram cultuur bij stad 
 

In de vorige vergadering van de Bibcommissie is er daar een organogram voor de bib voorgesteld. Zie 
bijlage. In het organogram van de dienst Cultuur en Vrije Tijd dat met de uitnodiging van deze vergadering 

is gestuurd is het afdelingshoofd van afdeling Cultuur gekend. Dat wordt Lieven Bauwens (in vervanging van 

Van Daele). Dit organogram toont dan wel wie op welke plaats zit, maar het is nog steeds onduidelijkheid 
wat hun taken zijn in dit geheel, m.a.w. waar de verenigingen terecht kunnen voor huren zalen, vragen 

omtrent subsidies e.d. Er wordt beslist dat we de clustermanager CVT (Cultuur Vrije Tijd) Veerle Vermeulen 
uitnodigen op een vergadering om deze verduidelijkingen te geven.  

 

 
 

5. Stand van zaken commissies en adviesraden 
 

Bibcommissie: overzicht werkingsjaar 2022. Met 175.000 bezoekers de drukst bezochte culturele instelling 
en telt 15.700 leden. De CD afdeling wordt stilaan afgebouwd, er zitten momenteel nog 70.000 exemplaren 

in die afdeling.  

Ook het nieuwe organogram van de Bib werd er voorgesteld (zie punt 4). 
Er wordt (weer) opgemerkt dat de 2 externe vertegenwoordigers die namens de CR in die commissie zetelen 

weer afwezig waren. Er zal met hen contact opgenomen worden of zij nog in die commissie willen zetelen en 
indien ja, dat zij wel degelijk op deze vergaderingen aanwezig zijn. 

 

Academie podium: Erik Vercauteren (externe vertegenwoordiger) heeft laten weten niet meer in de 
commissie te willen zetelen (geldt ook voor de bibcommissie). Er werd teruggeblikt op een zeer geslaagde 

“Nacht van de academies” en op het nieuwjaarsconcert dat ook in de smaak viel bij het publiek. 
Het Albert Delvauxfonds, indertijd opgericht op getalenteerde kansarme muzikanten te helpen om hun 

muzikale studies aan conservatoria verder te zetten, wordt opgedoekt. Het resterende bedrag zou naar de 

leraarsvereniging overgeheveld worden. De CR vraagt zich af of dat (op zich kleine) bedrag niet beter aan 
activiteiten besteed wordt die rechtstreeks ten goede komt aan de leerlingen. 

Er is een proefproject opgestart waarin leerlingen in de initiatiegraad vrij een les mogen volgen bij de 
instrumentenklassen die momenteel weinig populair zijn zoals de blazers. Mss trekt dit later nieuwe 

leerlingen aan. 
 

Commissie Toerisme: Daar werd vooral het programma rond het Land van Reynaert besproken. De CR 

betreurt dat de Salons wel voor bepaalde activiteiten worden gebruikt/verhuurd (zoals o.a. Terrazza en het 
Huis van de Sint) maar nog steeds niet beschikbaar zijn voor andere verenigingen. 

 
 

 

6. Praktische afspraken m.b.t. toelichting nieuw subsidie reglement 2 maart 
 

De uitnodigingen moeten zo snel mogelijk de deur uit. Er zal gevraagd worden om mee te geven met 
hoeveel personen de vereniging aanwezig zal zijn. Het zal ook een ideale gelegenheid zijn om met de 

aanwezige verenigingen aan netwerken te doen. Het is al een hele poos geleden dat alle verenigingen nog 
eens samen konden komen. 



 

De voorzitter zal iedereen verwelkomen, de schepen geef een toelichting bij het nieuw reglement en 
Wendy zal een voorbeeld geven van hoe het er in de toekomst zal aan toe gaan. 

Er zal ook wat meer uitleg gegeven worden over het Reynaertjaar en de gelegenheid voor de 

verenigingen om daar op in te spelen. Het zou ook wenselijk zijn om in dat opzicht ook de nieuwe (mooie) 
toeristische brochures ter beschikking te hebben om mee te nemen. Misschien kan ook het bestaan van de 
meldingsplicht vernoemd worden bij het organiseren van evenementen (eaglebe-platform).  

 

7. Werkwijze aanvraag evenement  

De secretaris had op 6 februari een onderhoud met personeel van de dienst evenementen die met die 
aanvragen van evenementen via dit Eaglebe-platform werken. 

Het werd snel duidelijk dat er nogal wat onduidelijkheden zitten in dit platform. Wat is bv een 
gelegenheidstap? Wie (welke zaal) beschikt er over een permanente vergunning. Al deze info zit over 

verschillende diensten verspreid (en is zelfs niet steeds op te vragen) zodat het dus praktisch onmogelijk is 

om als organisator over die gegevens te beschikken. Er wordt aan gewerkt om deze gegevens toegankelijk 
te maken. Ook zou veel van deze info raadpleegbaar moeten zijn in de lijst met beschikbare zalen (hiervoor 
zal worden afgestemd met dienst OCV). 

Voor optochten moet (indien politiebegeleiding nodig) de politie nog eens afzonderlijk verwittigd moeten 
worden, iets dat ook niet vermeld wordt. 

Vuistregel is dat wanneer het een organisatie betreft met eigen leden, geen aanvraag moet gedaan 
worden. Slechts wanneer er alcoholische dranken aan derden verkocht worden is een aanvraag nodig. Ook 

gebruik van openbare weg (optochten, stoeten wegwedstrijden) moet via dit platform aangevraagd 

worden. Ook wanneer er gebruik gemaakt wordt van geluidsversterking (bv discobar) is een vergunning 
nodig vanwege de geluidsnorm en is een permanente geluidsmeting nodig (gratis aan te vragen bij 
stadsdiensten). 

Het is de bedoeling om, eens het reglement op punt staat, om vanuit de dienst evenementen, 

infovergaderingen in te richten om deze werkwijze uit te leggen. En dus ook om vragen vanuit de 
gebruikers te beantwoorden. 

 

8. Varia 

De modaliteiten om financiële steun te genieten van het opgericht energiefonds (totaal 100.000€) zijn 

vastgelegd. Op 13 maart zullen de verenigingen die aan deze voorwaarden voldoen (w.o. eigen lokaal) 
uitgenodigd worden om dit met hen te bespreken. Er zal op de vergadering ook aandacht besteed worden 
rond energiezuiniger werken. 

Wat de recente verkoop van de iconische drogisterij “De Walvis” betreft zal de stad de nieuwe 
eigenaars maximaal begeleiden..  

De werken aan de Kouter in Belsele starten op 27 feb. en zouden tegen 15 mei moeten voltooid zijn. 

Paterskerk: eindelijk een sprankeltje licht in dit dossier. Er is al werk verricht maar nog niet alles is 

uitgeklaard tussen de verzekeringen. De laatste materiaal (o.a. warmtepomp) zullen pas april/mei geleverd 
worden, dus een heropening is nog niet voor direct. De gebrekkige/ontbrekende parkeergelegenheid rond 

deze site wordt nog eens aangehaald. De schepen is van oordeel dat een degelijk 
parkeergeleidingssysteem) veel van deze frustraties zou wegwerken, niet alleen rond Paterskerk, maar o.a. 
ook Zwijgershoek en andere parkeersites. 



 

Er is op 9 maart een vergadering gepland door Interwaas rond “Toekomst van de Cultuurraad”. Vanuit 

de CR zullen Karin en Filip deze vergadering bijwonen. Karin opperde of het niet beter zou zijn dat ook 
iemand uit de werkgroep CR2.0 deze mee zou bijwonen 

 
 

 

 
 

 
Dirk Verlaeckt        Filip Smet 

 
secretaris        voorzitter 


